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	−	|{{raw:data:p|c|că va avea loc o adunare publică. Așa că duminică dimineața, episcopul Bisericii Catolice a spus congregației că nu trebuie să participe la această întâlnire de la Cinematograful Astor. Dar se pare că el a ajutat doar la creșterea prezenței. Luni, după întâlnire, unul dintre frații cu treburi în oraș a fost vizitat de un catolic și i s-a spus de către acest om că întâlnirea publică a fost foarte plăcută. Fratele a întrebat dacă episcopul nu i-a spus să nu vină la ședința publică, iar răspunsul a fost că a existat un anunț, dar nu „însemna eu, ci doar cei care nu erau suficient de inteligenți pentru a determina între bine și rău”. Se pare că astăzi mulți dintre catolicii gândesc singuri și ajung la concluzia că preoții nu se referă la ei. Mulți încep să citească Biblia și, atunci când o vor face, vor afla adevărul.}}
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	 	{{raw:data:p|nq|În timp ce eram în Georgetown, ni s-a spus că Pan American Airways și-a schimbat programul. Fratele Henschel și fratele Knorr urmau să fie în Barbades marți, dar acum nu aveau să fie zboruri de la Pan American până miercuri. Ce să facem? S-a considerat ca fiind bine ca fratele Henschel să plece duminică dimineața cu British West Indies Airways pentru Trinidad, astfel încât să se poată asigura că se află în Barbados pentru a avea grijă de adunare și a ține discursul public, deoarece părea sigur că fratele Knorr nu ar fi putut ajunge acolo la timp. Fratele Knorr a trebuit să rămână pentru adunarea publică din Georgetown. Așa că fratele Henschel și-a luat rămas bun de la frații din Guyana Britanică și a călătorit mai departe la Trinidad, unde a rămas până la zborul de marți dimineață spre Barbados cu Peter Brown, unul dintre absolvenții Gilead staționați în Port of Spain. Cei doi erau pregătiți să se ocupe de întregul program de adunare alocat fratelui Knorr.}}
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	 	{{raw:data:p|nq|Fratele Knorr a rămas în Georgetown, terminând congresul și îngrijindu-se de unul dintre discursurile fratelui Henschel, precum și de al lui. Luni și marți au fost dedicate lucrării filialei și problemelor casei misionare din Georgetown. Luni, fratele Knorr a primit o telegramă de la fratele Henschel prin care îi spunea că s-au făcut rezervări pentru el pentru zborul din Trinidad către Barbados pentru miercuri, la ora 15:00, iar dacă avionul Panamerican va ajunge la timp, ar fi posibil ca fratele Knorr să ajungă în Barbados până la urmă.}}
	 	{{raw:data:p|nq|Fratele Knorr a rămas în Georgetown, terminând congresul și îngrijindu-se de unul dintre discursurile fratelui Henschel, precum și de al lui. Luni și marți au fost dedicate lucrării filialei și problemelor casei misionare din Georgetown. Luni, fratele Knorr a primit o telegramă de la fratele Henschel prin care îi spunea că s-au făcut rezervări pentru el pentru zborul din Trinidad către Barbados pentru miercuri, la ora 15:00, iar dacă avionul Panamerican va ajunge la timp, ar fi posibil ca fratele Knorr să ajungă în Barbados până la urmă.}}

	 	{{raw:data:p|nq|Miercuri devreme dimineața, 27 aprilie, s-a ridicat și s-a pregătit să părăsească Georgetown, în speranța că avionul Pan American Airways va ajunge la timp. Compania aeriană a furnizat un taxi pentru călătoria lungă de 26 de mile până la Atkinson Field. De-a lungul călătoriei pe drumul accidentat, una dintre anvelope a făcut pană. Singurul lucru de făcut a fost să ne transferăm într-o altă mașină. Din fericire, în spate venea un alt taxi și s-a făcut transferul. Întrebarea a fost: va ajunge avionul la? Când a ajuns la aeroport, fratele Knorr l-a întrebat pe agentul de serviciu și s-a bucurat să afle că zborul era conform programului, așa că cu siguranță va putea ajunge la Trinidad la timp pentru a face conexiuni. Totul urma să meargă bine. Şederea mai lungă în Guyana Britanică fusese profitabilă pentru munca de acolo. Lucrurile se îmbunătățeau frumos în colonie, pentru că atunci când fusese el acolo anterior, cu trei ani în urmă, era un vârf de 91 de vestitori ai Regatului, iar acum numărul lor crescuse la 188. S-au organizat noi companii; adevărul se răspândea în}}
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o permisiune specială pentru intrarea în baza aeriană, dar trei dintre frați au primit o astfel de permisiune și au fost prezenți să ne întâmpine când am intrat în clădirile aeroportului. Am fost întârziați momentan la aeroport din cauza controalelor. Câmpul este la 26 de mile de oraș și asta însemna că vom avea o călătorie lungă. Am putut vedea în timp ce mergeam cu mașina în oraș că am ajuns într-o țară producătoare de zahăr. Am trecut pe lângă mai multe fabrici de zahăr și multe câmpuri de trestie. La 1:30 a.m. am ajuns la casa misionară și la filiala Societății din Georgetown. Aceasta i-a trezit pe frați și toți s-au sculat să ne întâmpine.
 
Congresul a început în acea dimineață cu serviciul în teren. Din cauza mareelor schimbătoare, a fost necesar ca discursul despre botez să fie ținut la 12:30 p.m. și apoi la 1:00 p.m. fraţii au plecat spre Sea Wall. 29 au fost scufundați în Atlantic în acea zi; un alt semn de progres.
 
Toți așteptau cu nerăbdare prelegerea publică despre „Este mai târziu decât crezi!” și au mers înainte cu mari campanii de publicitate pentru a-i face pe oamenii din orașul George și din alte părți ale coloniei să știe că președintele Societății, N. H. Knorr, va vorbi. În gările de cale ferată prin țară fuseseră afișate indicatoare. Pentru informarea oamenilor au fost folosite broșuri, pancarte, semne și radioul. Trei ziare diferite au trimis reporteri să-l intervieveze pe fratele Knorr și, în consecință, au apărut articole. Sâmbătă seara, postul de radio ZFY a acordat cincisprezece minute pentru un interviu. Fratele Phillips a propus întrebările și fratele Knorr a răspuns. Întrebările s-au referit la puncte de interes special în Guyana Britanică, cum ar fi scopul adunării, organizarea Societății, dimensiunea organizației, dacă are aspecte politice etc. Un punct a fost dacă lucrarea a fost favorizată de Comunism. La această ultimă întrebare, răspunsul a fost dat pentru a arăta tratamentul nefavorabil acordat martorilor lui Iehova în țările comuniste și cum nu putea fi deschis niciun birou al Societății în Rusia. Birourile din Iugoslavia, România și Cehoslovacia fuseseră închise. Mulți dintre martorii lui Iehova au fost trimiși în Siberia. Comunismul nu este de acord că regatul lui Dumnezeu este singura speranță a lumii. Au fost puse multe întrebări legate de extinderea organizației și s-a făcut mențiune bună la ședința publică, la care au fost invitați toți. Ulterior s-a aflat că acest program a fost ascultat de mulți oameni din Barbados și Trinidad, precum și din Guyana Britanică.
 
Primăria din Georgetown a fost rezervată pentru principalele întâlniri ale adunării, iar cea mai mare audiență acolo a fost de 287 de frați. Știind că Primăria ar fi mult prea mică pentru a se ocupa de adunarea publică, s-au făcut aranjamente pentru a obține un teatru; iar proprietarul Cinematografului Astor a dat acel teatru gratuit Societății pentru ca adunarea publică să aibă loc acolo în după-amiaza zilei de duminică. La adunarea publică au participat 1.277 de persoane. Ei au arătat un interes neobișnuit pentru discuția despre subiectul „Este mai târziu decât crezi!” De fapt, în acea noapte 500 de persoane au venit la Primărie pentru a-l auzi din nou pe fratele Knorr.
 
Desigur, organizația catolică locală nu a fost deloc mulțumită de toată publicitatea și de faptul că martorii lui Iehova aveau adunări în Georgetown în weekend și cu atât mai puțin le-a plăcut anunțul
 

că va avea loc o adunare publică. Așa că duminică dimineața, episcopul Bisericii Catolice a spus congregației că nu trebuie să participe la această întâlnire de la Cinematograful Astor. Dar se pare că el a ajutat doar la creșterea prezenței. Luni, după întâlnire, unul dintre frații cu treburi în oraș a fost vizitat de un catolic și i s-a spus de către acest om că întâlnirea publică a fost foarte plăcută. Fratele a întrebat dacă episcopul nu i-a spus să nu vină la ședința publică, iar răspunsul a fost că a existat un anunț, dar nu „însemna eu, ci doar cei care nu erau suficient de inteligenți pentru a determina între bine și rău”. Se pare că astăzi mulți dintre catolici gândesc ei înșiși și ajung la concluzia că preoții nu sunt importanți pentru ei. Mulți încep să citească Biblia și, atunci când o vor face, vor afla adevărul.
 
În timp ce eram în Georgetown, ni s-a spus că Pan American Airways și-a schimbat programul. Fratele Henschel și fratele Knorr urmau să fie în Barbades marți, dar acum nu aveau să fie zboruri de la Pan American până miercuri. Ce să facem? S-a considerat ca fiind bine ca fratele Henschel să plece duminică dimineața cu British West Indies Airways pentru Trinidad, astfel încât să se poată asigura că se află în Barbados pentru a avea grijă de adunare și a ține discursul public, deoarece părea sigur că fratele Knorr nu ar fi putut ajunge acolo la timp. Fratele Knorr a trebuit să rămână pentru adunarea publică din Georgetown. Așa că fratele Henschel și-a luat rămas bun de la frații din Guyana Britanică și a călătorit mai departe la Trinidad, unde a rămas până la zborul de marți dimineață spre Barbados cu Peter Brown, unul dintre absolvenții Gilead staționați în Port of Spain. Cei doi erau pregătiți să se ocupe de întregul program de adunare alocat fratelui Knorr.
 
Fratele Knorr a rămas în Georgetown, terminând congresul și îngrijindu-se de unul dintre discursurile fratelui Henschel, precum și de al lui. Luni și marți au fost dedicate lucrării filialei și problemelor casei misionare din Georgetown. Luni, fratele Knorr a primit o telegramă de la fratele Henschel prin care îi spunea că s-au făcut rezervări pentru el pentru zborul din Trinidad către Barbados pentru miercuri, la ora 15:00, iar dacă avionul Panamerican va ajunge la timp, ar fi posibil ca fratele Knorr să ajungă în Barbados până la urmă.
 
Miercuri devreme dimineața, 27 aprilie, s-a ridicat și s-a pregătit să părăsească Georgetown, în speranța că avionul Pan American Airways va ajunge la timp. Compania aeriană a furnizat un taxi pentru călătoria lungă de 26 de mile până la Atkinson Field. De-a lungul călătoriei pe drumul accidentat, una dintre anvelope a făcut pană. Singurul lucru de făcut a fost să ne transferăm într-o altă mașină. Din fericire, în spate venea un alt taxi și s-a făcut transferul. Întrebarea a fost: va ajunge avionul la? Când a ajuns la aeroport, fratele Knorr l-a întrebat pe agentul de serviciu și s-a bucurat să afle că zborul era conform programului, așa că cu siguranță va putea ajunge la Trinidad la timp pentru a face conexiuni. Totul urma să meargă bine. Şederea mai lungă în Guyana Britanică fusese profitabilă pentru munca de acolo. Lucrurile se îmbunătățeau frumos în colonie, pentru că atunci când fusese el acolo anterior, cu trei ani în urmă, era un vârf de 91 de vestitori ai Regatului, iar acum numărul lor crescuse la 188. S-au organizat noi companii; adevărul se răspândea în
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